
Protokoll fra styremøte SBF  
Dato: Tirsdag 20. juni 2023  
Møte: 5 – sesong 2022/23  
Sted: Kontoret til Harald på Røa 
Tid: 17:00 – 19:00 
 
Til stede: Anders, Ray, Finn Morten, Harald og Bent 
Forfall:  
 
Møteleder: Ray 
Referent: Bent  
 
  1. Godkjenning av innkalling samt gjennomgang av siste referat (alle) 
  2. Økonomi (Finn Morten) 
  3. Gjennomgang supportercupen 2023 (Anders/Ray) 
  4. Nytt fra klubbene (Anders/Ray) 
  5. Samarbeidspartnere (Ray/Harald) 
  6. Barnekretforeningen 
  7. Hjemmesiden (Anders/Bent) 
  8. Banehopping (Bent/Ray)   
  9. Håndboka (Bent/Ray) 
10. Eventuelt  
 
1. Møteinnkalling godkjent. Styret gikk igjennom oppfølgingspunktene. 

 
2. Finn Morten gjennomgikk regnskapet.  

 
3. Styret er fornøyd med gjennomføringen av supportercupen 2023. Det har kommet 

utelukkende positive tilbakemeldinger både fra deltakere og fra daglig leder i Snarøya 
Sportsklubb. Eneste negative var to forfall i siste liten som førte til en amputert pulje. 
Styret enige om at det jobbes tettere for å få flere lag fra de større supporterklubbene.  

 
4. Ray har gått igjennom aktiviteten i supporterklubbene. Det er fem supporterklubber som 

står i fare for å ikke bli innstilt til medlemskap på årsmøtet. Ray vil følge opp de aktuelle 
supporterklubbene utover høsten.  

 
5. Forhandlinger om mulig samarbeidsavtale med Fotballreiser.no ikke ferdig. Hvis 

forhandlingene ikke fører frem, vil styret inngå et samarbeid med Indre Østfold 
Reisebyrå. Harald holder i dette. Oppfølging: Harald og Ray kontakter Viaplay med 
formål om å få til en ny samarbeidsavtale.    

 
6. Loddsalg på supportercupen innbragte 6.220,- til Barnekreftforeningen. Styret positiv til et 

videre samarbeid med ulike aktiviteter inkludert «Fotballtrøyefredag». 
 

7. Fortsatt frustrasjon om at ny hjemmeside er vanskelig å oppdatere og er lite intuitiv. 
Oppfølging: Bent lager en oversikt over hva som fungerer dårlig. 

 
8. Det har vært meget stor aktivitet på banehopperhjemmesiden i sesongen 2022/23. Bent 

har startet arbeidet med å oppdatere til ny sesong og dette skal være ferdig i midten av 
juli.  

 
9. Bent redegjorde for status på håndboka. I skrivende stund er ca. 80% av artiklene 

ferdigskrevet, korrekturlest og sendt over til Håkon for «setting». Resterende artikler må 
sendes Bent seinest 30. juni. Håndboka ferdigstilles i midten av juli. Det trykkes opp et 
opplag på 500 hvorav Derby sender ut til sine medlemmer. 



 
10. Anders meddelte styret at han ikke ønsker gjenvalg til styret. Resten av 

styremedlemmene vil bli med videre. Styret ønsker inntil til to nye styremedlemmer hvor 
av en med god IT-kompetanse. Ray har dialogen med valgkomiteen.  

 
Neste styremøte er berammet til fredag 1. september på hytta til Harald   

 
 

 
 
 
 
 

 


